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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Per Bolund (MP)

2020/21:3200 Kvicksilvertunnorna i Bottenhavet

År 2012 presenterade Länsstyrelsen i Västernorrland ett förslag till 
ansvarsutkrävande för de cirka 23 000 kvicksilvertunnor som dumpades i 
Bottenhavet för mer än 50 år sedan. Sedan dess har dessvärre inte mycket hänt. 
En mycket stor andel tunnor har ännu inte ens lokaliserats trots att Sveriges 
geologiska undersökningar har konstaterat att några tunnor har rostat sönder 
och att kvicksilver troligtvis redan har läckt ut i Östersjön. Detta är en metall 
som i organisk form riskerar att vandra långt upp i näringskedjan.

Problemet är att alltmedan staten förhandlar om ansvarsutkrävande äventyras 
ekosystemen i vårt känsliga innanhav Östersjön. 

Med anledning av detta vill jag fråga miljö- och klimatminister Per Bolund:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att kvicksilvertunnorna inte ska 
kunna orsaka mer skador för Östersjöns känsliga ekosystem?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2021-06-15
Besvaras senast
2021-06-23 kl. 12.00


